
Protok6l nr 0212024

z posied zeniaRady l{adzorczej sp6ldzielni im. wladyslawa or
w Limanowej

z dnia 14 luteg o 2024 roku

posiedzenie odbyro sig na swietricy spoldzierni Mieszkaniowej im. wadysla

w l,imanowej przy ul. Jana Pawla II 19'

W posiedzeniu udzial wzigli:
l. Pan Kita Barllornrej - Przewodrricz4cy

2. Fani Ktta Zofta *zastqPca

3. Pan Jasica Ktzysztof - sekretarz

4. Pani Judka Agata
5. Pan JeZ WawrzYniec
6. Pan R.yS Piotr
7. Fan Toporkiewicz Jakub

L llan RyS Grzegorz
9. Zbtgniew KemPnY

Oraz
- Pan Antoni Rog- Prezes Zatz4dv

- Pani Teresa Wozniak- czlonek zarz4du

Li sta obecnoSc r w zal1czentu

@
1- PrzylEcie Porz4dku obrad.

2- Przylgcie protokolv z ostatniego posiedzenia'

3- Sprawy Zarz4dtt.
a) Omowienie i zatwierd zenre re grrlaminu wynagrod zenra czlonkow

13) Ornowienie i zatwietdzeTre z:rrriaty stawek C'O

Cj Ornowienie t zatwierdzenie zmlafly tresci uchwaly o funduszach remo

nj Omowienie t zatwierdzenie reg'laminu wynajmu lokali

4- Sprawy wniesione

Kita
ktory

wych

przywttat ow Racly

zasta\ PrzYjEt bez zmianAd. 1.Na pooz4tku spotkania Przewodnicz4cy Bartlomiej

Naclzorczej i goSci a nastqpnre odczylal porz4dek obrad

podczas glosowatria.

Uchwala nr 912024

ilad.v- Nsdzrtrcze.i spfuldzielni Mieszkaniowe.i lm. wtadyslawa orkana w Liman

vv ie przyl gcia po rzqdku prssiedzenia

I?ud{.t ldrtdzorcza Spoldzi.elni na ltodstawie: $ 7 regulaminu
p0sl.anawM

przjtlclt porzqdek posiedzenia i zgoclnie z nirn prowadzit zebranie.

( Ic hut al u ztt stals p odj gta j edno my i lni e'

weJ w sp|'a-



Ad.z. Nastgpnie odczytano protokol zpoprzedniego posie dzeniakt6ry' zostal przylgty

- LI c hw a I a nr 1012024w za\qczniku'

.r'.la podstawie listy obecnofci podpisanej przez czlonkow Rady Nadzorczej

p{"a\,volnocno6o pori.dr.nia i wlidno36 do podejmowania uchwal'

Ad.3. SprawY Zarzqdu
A) wienie i

ierdzono

czlonk6w
zapytania
oraz zo-

dokonano
emerytal-

do radcy prawnego. Na obecnym posiedzeniu zosta\a przedstawiona opmla pra
l-^--"1+o^i q

*#;i.ril;;;rr;;i;q. nuou Nadzorcza postanowt\a ze po konsultacjac przedloLy

swoje propozycj e'zmlan do regulamintt'

Wu piprr.iilt" p**O^.i, RN 
"ottut 

ptrrdstawiony regulamin wynagrodzen
'. - ,1^ ^-L^^1-A-., oncfol., .rnrQlq'

;;:;;;" ;p 
"p**i"nymi 

punktami. P o w4tpliwo S ciach czlonkow z o statrv
1 -- ---^-x^r^--,i^-^ ^^i-i

D) resulammu

zorlio*ffiffi r zarwterdzany t"*t regularnin wynajmu lokali i dziefiawy td,

-{l ch w a I a nrl4l2024w za\1tzniku'

rvv\r^f! vrvvvaJvJv 
:inic:waLa chgc zmian w tej materii poniewai

Rada Nadzorcza pozytywl"[e zaol 'rrdrr ,ul,'"J "'-"], ---^- ^r^-^,
zmiany w przynru*uri., dodatku stazowego, nagrody jubileuszowej oraz odpra

no- rentowYch.
- U c hw a I a nr1ll2024w za\4czniku'

B) Crnowiepie i zatwierdzenie zmiany stawek C'O:

Zssta\aprr.drtu*io* ;altzartu*"k C.O. Stu*k i za eat zmnielszYlr-.tit^:: i?:l*:i:lJi:t:ZgSta\a pfZedStaWtOna analfza StaWeK L.\J. Jtaw61 Ld ttaL LLLLLLLwJTLJ LJ """-f^- r

z aprobatq przezRN. Jedy nE r""r"lki6ru, nadal niepokoi Czlonkow Rady Na$zorcze"j jest

wysoka cena na ntrzYmanie C'O'

-U chw a la nr L212024w zn\4czniku'

C) Om6wienie i zatwierdzenie

spriJu d6;i;mieszkafiro* nu offidl.,]-' .tt Kottopnickiej ktorzv'wpla
\ 1 - l-:,^^^L .,-^nnn ia

i na dodat-

korvy fnnclusz zwi4zaty z modernvacJqkotlowni. Po oglgdzinach uznano 2e
1^,-^;^^.,

rana kwota
.in. na ser-*, #ffi ;;;;ir*ii J"["*e niertEd'ych prac w-kotlowni pole gaj 4cvch

nin Aorslqn
;iltffi;#;;;f,",op 3at< i tezwymiany i""ytlt .rEsci ktore, usprawni4 dzialanr

- a^1^--,^;
kotlowni.

;;iil;*l'nti**;il^lu z" nie rna poiruer,-y oboi4aac mieszkafrcow dalszvmi
,L

latami dla-

ffi;;i; p"or*u" a zmraratre$ci uchwatry o funduszach remontowych'

-U c Irw a I a nrL3l2024w zalqczniku'

)renu.

Ad. 4.SprawY wniesione

Na poczq.tku Pan Prezes przedstawil wysokosc uzyskanych dotacji na nowo z[trudnionych

praco*nikorv w Spoldzielni Mieszkaniowej z roiny chpublicznych instytucj i'

Nastqpnie Farr i{.og poinforrrawal o przeprowadzonych rozmowaclt-z-Bu:T]ultt*,- *luY

Lima'owej odnosnie wykuFienia k,rnkretnycir dziatek. czlonkowie RN mtelt 
to 

dyspozycJt



podgl4d na mapie omawianych teren6w. Kolejnym etapem sfinalizowania tego procesu

dzie wyra kenre zgody przez Walne Zgromadzefire'

Na poprzedniel sesji zgla sza*y byl probremem drogi do garaz6w na osiedlu przy ul' M' Ko-

nopnickiej gdzie dolazddo tych nieruchomosci jest od strony ul' Jana Pawla II' Zatz4d SM

pochylit sig nad tym problemem I przeprowadzl\rozmowy z IrM, ktore zakofrcTyly sig po-

zytywnie.

b9-

Kolelna sprawa wniesion4 byr temat przeprowadzonych konsultacj r wladz sM z przedstaw-

cielarni IJM odnosnie audytu budynku na osiedlu Pitrsudskiego II. Planowany bg$zie remont

zprzeznaczeniem nieruchomoS6 na klub seniora lub Swietlicy osiedlowej'

czronkom RN zostala r6wnie L przedstawiona kwestia kotlowni na osiedlu Pitrgudskiego II

w ktorej padly dwa nowe piece. poprzedni prezes Tadeusz Gawron nie zlecll serlvisu kotl6w

co jest wymogiem gwarancyjnyrn. Zawarta umowa z wykonawc1 tej kotlowni budzi duzo

zasrrze*eh. obecny zarz4dpodl4l rozmowy z serwisantem oraz wykonawcq w celu zlikwi-

dowania usterek. Konieczne bgdzie r6wniez wykonanie kolejnej inwestycji w kotlowni

w celu zapobiegnigcia kolejnym awariom'

pan prezes Rog r6wniez poinformowal ie przy ur. pilsudskiego 47, gdzie wystQpuje wteot-

nota Mieszkaniow a zostan4 podjgte rozmowy z przedstawicielami poniewaa, bezprawnte

korzystaj 4 z urienia Spoldzielni Mieszkaniowej'

Kolejny termin spotkania ustalono na I I '03 '2024 roku'

a-qkt etatz RadY

tr--SvsLzTMasica

\_/

Przewodnrcz4cyffi


